

ISSN 1022-4858

國防管理學報

JOURNAL OF NATIONAL DEFENSE MANAGEMENT

VOLUME 43, NO.2
November 2022

第四十三卷第二期
半年刊

國防管理學報 國防大學管理學院 第四十三卷第二期 中華民國一十一年十一月

JOURNAL OF NATIONAL DEFENSE MANAGEMENT VOLUME 43, NO.2 November 2022

JOURNAL OF NATIONAL DEFENSE MANAGEMENT

VOLUME 43, NO.2

November 2022

如何衝破逆境、提升部屬復原力？國軍主管家長式領導的效果檢驗與未來時間觀的調節作用 ----- 邱保龍 廖巍庭 陳劭濤

Road to Resilience: The Effects of Paternalistic Leadership and Future Time Perspective on Resilience ----- Chiu, Pao-Lung Liao, Wei-Ting Chen, Shao-Chun

強化國軍雲端服務存取權限機制之設計 ----- 蘇品長 黃琮仁 蘇泰昌

The Enhancement of Information Security for the Access Authority of Military Cloud System ----- Su, Pin-Chang Huang, Cong-Ren Su, Tai-Chang

植基於最低位元取代與像素差值之資訊隱藏技術 ----- 劉興漢 賀盛志 羅玉芬
An Improved Steganographic Method Based on Least-Significant-Bit Substitution and Pixel-Value Difference ----- Liu, Hsing-Han Ho, Sheng-Chih Lo, Yu-Fen

政治因素對於預算通過率之影響 ----- 傅澤偉 張哲豪

The Influence of Political Factor on the Budget Pass Rate ----- Fu, Tze-Wei Chang, Che-Hao

大數據治理評量模型與層級關鍵要素之實證研究 ----- 陳良駒 余明崇

An Empirical Study on the Evaluation Model and Critical Factors of the Big Data Governance ----- Chen, Liang-Chu Yu, Ming-Chung

ISSN 10224858



GPN:2007300059
定價：新台幣 350 元 / 本

國防大學管理學院
中華民國一十一年十一月